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ESTAR

Zijn = plaatsvinden, gebeuren

p.ej. El partido es a las nueve

Zijn = zich bevinden

p.ej. Estamos en Madrid
La iglesia esta en el centro (bepaald)
PERO
Hay tres bancos en el centro (onbepaald)

+ adjectief (adjectivo): wanneer verwezen wordt naar een elgenschap
van de persoon of het voorwerp. (caracteristica permanente)
p.ej. Valeria es guapa (‘knap’ is haar eigenschap)

¢Cbémo es el jefe? Es viejo y puntual. (= wat voor iemand Is hij?)

Mi coche es rojo.

+ adjectief: wanneer verwezen wordt naar de toestand waarin de
persoon of het voorwerp zich bevindt. (caracteristica no permanente)

p.ej. Valeria est4 guapa con su nuevo vestido (Valeria zlet er knap uit
met haar nleuwe jurk; ook al Is ze misschien niet zo knap)

{C6émo esté el jefe? Hoy estd nervioso (= wat is zljn toestand /
estado fisico no permanente: estar bien, mal, enfermo,

El cielo estéa cubierto (De hemel Is betrokken)

+ zelfstandig naamwoord (sustantivo):

p.ej. Valeria es secretaria. (profesién)
Soy belga. (nacionalidad)
Es mi pasaporte (posesién)

+ gerundio:

p.ej. Estoy trabajando (Ik ben aan het werken)

+ voorzetsel (preposicién):

p.ej. La casa es de madera (material)
Somos de Bélgica (origen)
Los regalos son para ella.

+ uitzondering: uitdrukkingen met “estar de”

p.ej. iEstas de suerte! (Je hebt geluk!) .
Estd blusa est4 de moda. (Deze bloes is in de mode)

+ tijd (tlempo) / hoeveelheden (cantidades), prijzen (precios):

p.ej. Son las dos y media
Somos cinco
Son cincuenta euros
-.Es el 30 de marzo

+ uitzondering: datum, prijs met “estar a”

p. ej. Estamos a 30 de marzo.
Los mmnmzom estén a 2 euros el kilo

+ participlo pasado (handeling in het passief) :

p.ej. La casa fue pintado por Juan (Het huis werd door Jan geschilderd)

+ participlo pasado (resultaat van een handeling)

p.ej. La casa esté pintada (Het huls Is geschilderd)
Juan esté casado / divorclado.





